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2019 r. 

 

Halina Owsianna 

Radna Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

                            Szanowny Panie Prezydencie, 

                    uprzejmie proszę o informacje, czy w weekendy istniałaby możliwość 

zmiany organizacji ruchu w obrębie parku Cytadela, zwłaszcza w okresie letnim, 

kiedy to Cytadela jest tak licznie odwiedzana i zauważalny jest brak miejsc 

parkingowych. 

Istniejące parkingi są w tym czasie zapełnione i przyjeżdżający nie znajdując 

wolnych miejsc wjeżdżają na tereny zielone, co dokumentują załączone zdjęcia z 

pierwszego słonecznego weekendu w dniu 18 marca br. 

Dodatkowe miejsca parkingowe mogłoby powstać na jednym pasie, na całej 

długości ulicy Armii Poznań. 

                                                           

                                       

  Z wyrazami szacunku 
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